
V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskola 

Piltenes iela 25, Kuldīga 

Izglītības iestādes padomes sanāksmes protokols Nr. 1 

 

 

2024. gada 30.oktobrī 

Sēde sākas plkst. 17:30, beidzas 19:30 

Sanāksmi vada: izglītības iestādes padomes priekšsēdētājs Sergejs Veršanskis 

Piedalās: direktore Agnese Kārkliņa, direktores vietniece izglītības jomā Dace Rimaševska, 

direktores vietniece izglītības jomā Evija Heniņa, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas izglītojamo 

vecāki – Ilze Kudrovska, Jana Ķirse, Dace Zazerska, Vija Pētersone, Līga Kuršinska, Kristiāna 

Demčenko, Elīna Šveicere, Ieva Padrēvica, Jana Muižarāja, Anita Balode, Nansija Auza, Ilze 

Vārna, Elīna Šķiere, Lauma Migoviča, Līga Melne, Sandra Treigūte, Sanda Kveska, Agnese 

Beloborodova, Margita Vētra, Gints Zvirbulis, Helēna Bērtiņa, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas 

pedagoģes – Una Birzniece, Lāsma Balode, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas Skolēnu 

pašpārvaldes pārstāvji – Aleksis Ratenieks, Alise Robežniece un dibinātāja pārstāvis – Kuldīgas 

novada Izglītības nodaļas vadītāja Santa Dubure (pielikumā: parakstu lapa). 

 

Darba kārtībā: 

1. Izglītības iestādes padomes vadītāja ziņojums; 

2. skolas direktores ziņojums; 

3. darba organizācija; 

4. Skolēnu pašpārvaldes darbība; 

5. jautājumi, priekšlikumi, darbs grupās. 

 

Darba gaita: 

1. Klātesošie tiek iepazīstināti ar Izglītības iestādes padomes mērķiem, padomes locekļiem, 

2024./2025.m.g. tiek ievēlēts padomes priekšsēdētājs – Sergejs Veršanskis, padomes 

priekšsēdētāja vietniece – Margita Vētra. 

2. Direktore Agnese Kārkliņa iepazīstina klātesošos ar skolas struktūru, gaidāmajiem 

pasākumiem, skolas un skolas direktora akreditāciju, plānotajiem remontdarbiem, skolas 

vides uzlabošanu. 

3. Direktore izstāsta par darba organizāciju 2024./2025.m.g., atbalsta komandu, skolas dalību 

dažādās programmās un projektos, digitālajiem mācību līdzekļiem, skolas mājaslapu, 

eksāmenu rezultātu statistiku, skolas pašnovērtējuma ziņojumu par 2023./2024.m.g., 

audzināšanas darbu, ‘’Help!’’ – interaktīvo problēmu pieteikšanas rīku. Tiek atbildēts uz 

neskaidrajiem jautājumiem par vērtēšanas kārtību un skolas iekšējās kārtības noteikumiem, 

vidusskolēnu optimālajiem un padziļinātajiem kursiem. 



4. Notiek darbs grupās. Vecāki iepazīstas ar skolas darba plānu, prioritātēm, rezultatīvajiem 

rādītājiem. Grupās apspriež, izsaka priekšlikumus, uzdod jautājumus. 

5. Izglītības iestādes vadība atbild uz skolēnu vecāku jautājumiem, kuri iepriekš tika iesūtīti 

padomes priekšsēdētājam Sergejam Veršanskim: 

• Kas notiek, ja skolēns nenokārto VAM? 

Būs iespēja pārkārtot. 

• Vai skolā tiek svinēti Halloween? 

Šie svētki skolā netiek svinēti, bet nav aizliegts to darīt klasēm, kuras to vēlas. 

• Vai skolā var iekļaut kristīgo mācību? 

Nē, skolā kristīgā mācība netiek realizēta, jo tā nav paredzēta jaunajā mācību saturā. 

• Ko darīt, ja nedarbojas vai pazūd skolas skapīša atslēga? 

Ja skapīša atslēga ir nozaudēta vai rodas cita veida problēmas ar skapīti, tad jādodas 

pie skolas saimnieka Ģ.Sokolovska šo situāciju risināt. Nozaudētās skapīša atslēgas ir 

jāpievīlē par saviem līdzekļiem. 

 

Pieņemtie lēmumi: 

1. Izglītības iestādes padomes priekšsēdētājs – Sergejs Veršanskis. 

2. Izglītības iestādes padomes priekšsēdētāja vietniece – Margita Vētra. 

 

 

Padomes priekšsēdētājs:        S.Veršanskis 

 

Protokolēja:          E. Šķiere 

 

 

 


